
Mevrouw de voorzitter, leden van de gemeenteraad van Oss 

Vanavond wordt door de raad de bomennotitie (agendapunt 10) aangenomen, want alles is 

in de commissies aan de orde geweest en akkoord bevonden. Een hamerstuk zogezegd.  

Als bewoner van de wijk ’t Woud Zuid ben ik, en ook anderen uit onze wijk, aanwezig 

geweest bij de presentatie in oktober 2015. Op 2 oktober 2015 heb ik o.a. gereageerd op de 

overlast zoals die ervaren wordt. Wij waren vooral geïnteresseerd in de wijze waarop de 

eventuele hinder en overlast zou worden gewogen en welke acties de gemeente zou willen 

ondernemen om hieraan iets te doen.  

Rond 1975 is een deel van de wijk gebouwd (Marterpad, Wezelgang en Hermelijnedreef) . 

Weerszijden van deze straten zijn moeraseiken geplant. Inmiddels zijn het grote bomen 

geworden, tot wel 17 m hoog, en ze kunnen nog veel hoger worden. Achteraf gezien had de 

afdeling Groen van de gemeente toen beter voor een ander soort kunnen kiezen, die 

bijvoorbeeld  kleiner blijven en minder overlast geven (slecht verterend blad, enorme 

eikelproduktie en teveel schaduwwerking bij een aantal woningen, waardoor in de zomer 

overdag soms de verlichting aan moet).  

In de richtlijn hinder&overlast bomen wordt een poging gedaan om alle voor- en nadelen 

d.m.v. een puntenverdeling (positief en negatief) in beeld  te brengen. Ik denk, en 

meerderen met mij,  dat de lat voor overlast wel erg hoog wordt gelegd om tot actie over te 

kunnen gaan. 

Vanuit de gemeente is gezegd dat er op dit moment geen directe actie wordt ondernomen, 

misschien over een paar jaar, maar zo lang kan de gemeente toch niet wachten?! Echte 

overlast moet worden aangepakt. Daarom verzoeken de bewoners van de genoemde straten 

om met de gemeente om  de tafel te gaan zitten om iets aan de overlast te doen. Wij willen 

geen kaalslag zoals in de Granietstraat, maar een beperking van de overlast, bijv. door o.a. 

gericht snoeien, een enkele boom vervangen of verwijderen. Ook wij houden van een 

groene wijk! 

Daarom hebben we een petitie opgesteld en handtekeningen bij de bewoners verzameld om 

een versnelde reactie van de gemeente te ontvangen. Dit staat nu 15 december 2016 op de 

agenda van ingekomen stukken. Middels het spreekrecht willen wij eerder overleg tussen 

wijkbewoners en de gemeente (wethouder, ambtenaren, e.d.) bewerkstelligen. 

Als dat wordt toegezegd dan wensen we iedereen een vruchtbare voortzetting van de 

vergadering toe. 

 

Oss, 20 oktober 2016 

Roel Bukman  (een bewoner van de Hermelijnedreef) 


